
 
 
 
 
 
 

Till Umeå kommunfullmäktige, 2019-10-15 

Inför kommande fullmäktige presenteras ett ärende kallat ”Redovisning av motioner” där 

fullmäktige rekommenderas att godkänna redovisningen av beslutade respektive återstående 

motioner.  

Enligt kommunallagen ska en motion om möjligt beredas så att fullmäktige kan fatta beslut 

inom ett år från det att motionen väcktes. Därför är det anmärkningsvärt att många motioner 

inte är färdigberedda trots att flera år har gått sedan de lämnades in. Det gäller för tre motioner 

från 2015, tre från 2016 och fem från 2017. Dessutom har minst elva motioner från 2018 varit 

inlämnade sedan mer än ett år tillbaka. 

Motionerna är en del av det parlamentariska arbetet och väsentliga för den demokratiska 

processen. För Vänsterpartiet – och andra partier i opposition - är motionerna självklart viktiga 

för att visa på önskade politiska beslut. Att motioner inte bereds inom rimlig tid väcker tyvärr 

misstankar om att vissa politiska frågor skulle förhalas. För att dessa misstankar 

förhoppningsvis ska kunna undanröjas frågar vi: 

- Hur prioriteras beredningen av motioner? 

- Varför tillåts vissa motioner bli flera år gamla? 

   


